

BRITISH COLUMBIA.—COLOMBIE BRITANNIQUE.

TABLE II.—Occupations ; Marriages and Births.

TABEAU II.—Occupations ; Mariages et Naissances.

DISTRICTS.	Persons Employed in :—Employés dans :				Marriages.	Births.
	Agriculture.	Manufac- tures.	Trading. — Commerce.	Mines.	Mariages.	Naissances.
Cariboo	125	17	87	1,450	7	6
Comox	54		20			3
Cowichan						
Esquimalt Town.....	3		42			
Esquimalt and Metchosin.....	80		12			
Hope.....	480	30	259	350	6	31
Yale						
Lytton						
Kootenay.....	6		20	222	2	
Lake and Highland.....	119					
Lillouet	90	8	90	95	2	2
Nanaimo	39		22	161	4	20
New Westminster.....	286	198	38		9	43
North Taanish.....	112		2			
South Taanish.....						
Sooke	23		1			
Victoria, City.—Ville.....	196	150	609	70	11	108
Victoria, District.....	214		101			
Total	1,827	403	1,303	2,348	41	213

NOTE.— Beside what is given in the two preceding Tables, compiled from the Blue Book of 1870, concerning the *quasi* Census of British Columbia for that year, there are some returns of stock and crops, but palpably and wildly erroneous, and it has been thought better not to insert them.

As may be seen by the Tables, no account is taken of the Indian population, details of which are wanting.

By information drawn from different sources the population of transplanted races was estimated in 1874 to be 15,000, thus divided :—Whites 11,500 ; Chinese 3,000 ; Blacks 300 and Kanakers 200. The aboriginal population was represented by figures varying from 20,000 to 50,000.

A part of the transplanted population, being engaged in mining and lumbering operations, is subject to abrupt changes from year to year.

NOTE.—A part ce qui vient d'être donné dans les deux Tableaux ci-dessus, compilés du Livre Bleu de 1870, on trouve dans ce même document des retours des récoltes et du bétail tellement et si certainement incorrects qu'on a cru mieux faire de ne les point publier ici.

Comme on le voit, on ne tient pas compte, dans ces Tableaux, de la population sauvage sur laquelle les détails manquent.

Des renseignements empruntés à diverses sources évaluaient, en 1874, la population des races implantées au chiffre de 15,000, ainsi partagé :—Blancs 11,500 ; Chinois 3,000 ; Noirs 300 et Kanaks 200. La population de race aborigène était diversement représentée par des chiffres qui varient de 20,000 à 50,000.

Une partie de la population implantée, étant engagée dans les opérations minières et forestières, est sujette à de brusques changements d'année en année.